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1. Sammanträdets öppnande, presentation och godkännande av 

föredragningslista 

Ordförande Nils Duwähl öppnade sammanträdet och  

hälsade alla välkomna speciellt genomförandegruppens 

representanter. Mötesdeltagare presenterade sig. 

 

Rådet godkände föredragningslistan med ändring att punkt 4 blev 

punkt 2.   

 

2. Genomförandegruppen informerar om sitt arbete 

Controller Thomas Lundberg från serviceförvaltningen, även en 

medlem i gruppen presenterade genomförandegruppens uppdrag. Det 

är att i samråd med stadsdelsnämnderna samordna planeringen av 

bostäder med särskild service. Genomförandegruppen är under 

socialnämnden och det senaste uppdraget att årligen ta fram en 

boendeplan gavs i stadens budget för 2018. 

Presentation, bilaga 1. 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet tackar för presentationen och 

välkomnar gruppen tillbaka nästa år. Rådet lämnar gärna sina 

förslag/synpunkter redan då när nästa boendeplan förbereds. 

 

Flera ledamöter i funktionshinderrådet sitter med både i tekniska 

nämnders och stadsdelsnämnders, kommunstyrelsens 

funktionshinderråd. Målet att 5 procent av nyproduktions lägenheter 

ska vara anpassade till boendet med särskild service stämmer inte 

alltid i verkligheten enligt rådet; byggherrar väljer bort detta 

boendealternativ. Andra frågor till genomförandegruppen handlade 

om den enskildes höga boendekostnader i nyproduktion, bristfällig 

information om stöd och bidrag och t.ex. vänta på Försäkringskassan 

beslut ca 3 månader kan leda till att personen inte vågar ta emot 

lägenheten av ekonomiska skäl. Kunde staden/socialnämnden lyfta 

upp frågan om långa handläggningstider och vilka problem de 

orsakar, framförde rådet.  

 

Genomförandegruppen svarade att det har blivit förbättringar t.ex. att 

redan vid markanvisningsstadiet skrivs 5 procentsmålet in i avtalet 

med byggherren. Tekniska nämnder har blivit bättre i bostadsfrågan 

med särskild service och dialog med stadsdelsnämnder pågår 

kontinuerligt. Målet är också att stadens socialtjänst blir bättre att 

informera om stödet och bidragen. Flera utbildningar genomförs. 

Inom staden har stadsdelsnämnderna grundanslag och 

prestationsanslag som ges enligt brukarens behov. Under 

socialnämnden finns bedömningskansliet som bedömer hur mycket 


